Gyakran feltett kérdések (FAQ)

K: Mi torténik, ha a jelz6m a Biboros el6tt (vagy egy helyen vele) van a korom megkezdése el6tt, és a kor végén egy
cselszovés kiértékelése utan, pedig a biboros mogott. Végrehajthatok egy masodik akciét?
V: Nem. A kordd elején elddl az akcidid szama.

K: Két akcidt hajthatok végre, de az els6 ligynokom lerakdsa utdn egy cselszovést kell kiértékelni. Letehetem a
masodikat is?

V: Igen. A cselszovést azonnal ki kell értékelni, ha egy cselszovés egyik frakcidéjanak minden mezGje foglaltta valik.
Ekkor ideiglenesen leall a kéréd, mig a cselszovés kiértékelése tart. Ezutan folytathatod a mdasodik akciéddal.

K: A biboros a presztizssav 0 mezGje ald is keriilhet?
V: Nem. Ha tullépne a 0-s mezén, akkor a ott meg kell dlInia.

K: Mennyi mez6t haladhatok el6re a bénusz bevétellel a bevételsavon?
V: Mindig 1 mez6t 1éphetsz elére a bevételsdvon a jelzéddel. Ha nincs szam nyomtatva a cselszovéslapra, akkor az
azt jelenti, hogy 1-et kell [épni (ez minden bdnuszra/cselszévéslapra igaz).

K: Megnézhetem a képpel lefelé forditott ligyndkeim értékét a cselszovéslapon?
V:lgen.

K: Mi torténik 2 szeméyles jatékban, ha Richelieu nyeri a cselszovést, és az egyik semleges jatékosnak van a leg-
nagyobb pozitiv 0sszege?

V: Richelieu csak a cselszovéslap utolsé keretében 1év6é szdmnak megfelel6en halad el6re, és senki mds nem |ép
el6re semmit.

K: Két személyes jatékban a sajat szinem helyett |éphetek a semleges ligyndkkel is?
V: Nem. Csak miutdn végrehajtottad a sajat akcidd, azutan léphetsz a semleges ligyndkkel.

K: Léphetek-e a semleges ligynokkel a Korrupcioé bonusz miatt?
V: Nem. Csak a masik -él6- jatékos valamelyik ligynokével Iéphetsz a korrupcid bonusz esetén.

K: Hozzdadddik a szilirke eminencids vagy a kirdlyné értéke a semleges jatékos 6sszértékéhez bénuszkor?
V: Nem.

Egy masik két személyes Variacio: (ebben a variaciban csak egy semleges jatékos keril be a jatékba)

Miutan mindkét jatékos megkapta az Ugynokeit, vegyetek el masik 7 Gigynokot (1x -2, 3x 1 és 3x 2) egy masik
szinbdl, és tegyétek ezeket a jatéktabla mellé. Tegyétek az 6sszes fel nem hasznalt jelz6t vissza a dobozba. Ez a hét,
a jatéktabal mellé tett Ggynok tartozik a semleges jatékoshoz. Miutan az aktiv jatékos végrehajtotta a sajat akciojat
a korében, letesz ingyen egy semleges ligynokot (a tabla melldl) valamelyik cselszovéslap egyik szabad mezGjére (ha
van ilyen; a semleges jelz6t sosem lehet egy cselszovéslap utolsé szabad helyére tennil!). Ha a semleges jatékos
nyeri egy cselszovés kiértékelését, akkor egyik jatékos sem kap bénuszt.

A cselszovés értékelése utan, a semleges jatékos tigynokei is képpel felfelé a varosra keriilnek.
Amikor az utolsé semleges ligynok lekerl egy cselszévésre, akkor az 0sszes, a varosban Iévé
semleges ligynokot a jatéktabla mellé kell tenni, és Ujra elérhet6ek lesznek.
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